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متن پرسش

سلام استادنا: در جایی فرموده بودید من از خدا میخواهم مردم را از تفسیر آقای صادقی نجات دهد؛

زیرا دل را قرآنی نمیکند. استاد منظورتان از این کلام چیست؟ چرا تفسیر آقای صادقی برای مردم ضرر

دارد؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: چنانچه ملاحظه فرماد آقای صادقی تهرانی اصل را در نگاههای تجربی و

علوم تجربی جهت تفسیر آیات قدسی الهی گرفته بودند و معلوم است که در واقع حقیقت ذیل نگاه

علوم تجربی قرار میگیرد. در حالیکه آن علوم در نسبت با حقیقت، بسیار نگاه محدودی دارد. موفق

باشید


